
BRM.0012.4.2.2017     
 

Protokół nr 29/2017 
 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia,  

odbytego w dniu 21 lutego 2017 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia. 

 
 

Przebieg obrad: 

Otwarcia posiedzenia Komisji o godz. 13
45 

dokonał Przewodniczący Komisji, pan 

Tomasz Marcinkowski, który na podstawie listy obecności stwierdził,  

że w posiedzeniu uczestniczy wymagane przepisami kworum, w związku z czym 

obrady są prawomocne. 

Listy obecności członków Komisji oraz zaproszonych gości stanowią załącznik nr 1 

do protokołu. 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Ocena stopnia realizacji sprzedaży mienia komunalnego w 2016 r.  

2. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

3. Sprawozdanie z działalności Komisji za 2016 r.  

4. Sprawy bieżące. 
 

Porządek obrad przyjęto bez uwag i przystąpiono do jego realizacji (za - 4). 
 

Ad.1 Ocena stopnia realizacji sprzedaży mienia komunalnego w 2016 r.  
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił materiał na temat: „Ocena stopnia realizacji sprzedaży mienia 

komunalnego w 2016 r.” Materiał stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Sprzedaż mienia komunalnego odbywa się na podstawie przepisów ustawy  

z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami. W związku z rosnącymi 

wymaganiami potencjalnych inwestorów Miasto przygotowało ok. 35 ha gruntów 

kompleksowo przygotowanych pod inwestycje, posiadających drogi dojazdowe, 

chodniki, zatoki parkingowe oraz infrastrukturę niezbędną do rozpoczęcia procesu 

inwestycyjnego. Działki na obszarze Inowrocławskiego Obszaru Gospodarczego 

zbywane są w drodze pisemnego przetargu nieograniczonego, mogą też być 

dzierżawione. Obecny podział geodezyjny jest jedynie podziałem orientacyjnym, 

istnieje możliwość wydzielenia działki w miejscu i o powierzchni odpowiadającej 

potrzebom inwestora. Ponadto Miasto posiada również ok. 18 ha gruntów 

przeznaczonych do sprzedaży. W 2016 r. zawarliśmy 14 umów sprzedaży 

nieruchomości w formie aktu notarialnego. Łączny dochód z tytułu sprzedaży mienia 

komunalnego wyniósł 1.149.530,82 zł. 
 

W drodze przetargu zbyto pięć następujących nieruchomości: 

1) działkę nr 96/146 o pow. 0,0017 ha przy ul. Armii Krajowej w Inowrocławiu, za 

cenę 14.000,00 zł (przetarg ustny nieograniczony); 

2) działki nr 10/6, 11/1 i 21/2 o łącznej pow. 0,1526 ha przy ul. Karola Libelta  

i Metalowców w Inowrocławiu, za cenę 82.113,82 zł (przetarg ustny 

nieograniczony); 

3) działkę nr 68/3 o pow. 0,0775 ha przy ul. Leona Czaplickiego i Bolesława 

Leśmiana w Inowrocławiu, za cenę 83.739,84 zł (przetarg ustny nieograniczony); 

4) działki nr 134/14 i 134/12 o łącznej pow. 0,2184 ha przy ul. Poznańskiej 350 i Jana 

Karola Maćkowskiego w Inowrocławiu, za cenę 751.000,00 zł (przetarg pisemny 

nieograniczony); 
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5) działki nr 82/14 i 82/17 o łącznej pow. 0,0024 ha przy ul. Mieszka I  

w Inowrocławiu, za cenę 2.463,42 zł (przetarg ustny nieograniczony). 

 

W drodze bezprzetargowej sprzedano dziewięć następujących nieruchomości: 

1) działki nr 15/2, 15/6, 16/5, 16/7, 16/9, 16/14, 16/16, 16/18, 17/7, 6/1, 6/2, 6/3, 6/4, 

14/3, 14/4, 31/3 i 314 o łącznej pow. 3,4804 ha przy ul. Karola Marcinkowskiego 

154 w Inowrocławiu, za cenę 373.617,89 zł rozłożoną na 120 rat miesięcznych (na 

rzecz użytkownika wieczystego); 

2) działkę nr 1/3 o pow. 0,0061 ha przy ul. Leona Czarlińskiego w Inowrocławiu, za 

cenę 3.161,79 zł (na poprawę warunków zagospodarowania nieruchomości 

przyległej); 

3) działkę nr 191/9 o pow. 0,0039 ha przy ul. Świętokrzyskiej w Inowrocławiu, za 

cenę 2.073,17 zł (na rzecz użytkownika wieczystego); 

4) udział wynoszący 1/2 części w działce nr 113 o pow. 0,1757 ha przy ul. 

Poznańskiej 39 w Inowrocławiu, za cenę 151.500,00 zł (na rzecz 

współwłaściciela); 

5) działkę nr 46/2 o pow. 0,0282 ha przy ul. Transportowca w Inowrocławiu, za cenę 

18.617,89 zł (na poprawę warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej); 

6) działki nr 10/5 i 21/1 o łącznej pow. 0,0025 ha przy ul. Karola Libelta  

w Inowrocławiu, za cenę 1.024,39 zł (na poprawę warunków zagospodarowania 

nieruchomości przyległej); 

7) działkę nr 103/1 o pow. 0,0038 ha przy ul. Kasztanowej w Inowrocławiu, za cenę 

3.465,15 zł (na poprawę warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej); 

8) działki nr 82/15 i 82/16 o łącznej pow. 0,0032 ha przy ul. Mieszka I  

w Inowrocławiu, za cenę 2.032,52 zł (na rzecz użytkownika wieczystego); 

9) działki nr 4/2, 4/4, 11/3, 11/4 i 12/6 o łącznej pow. 0,2323 ha przy ul. Jacewskiej  

w Inowrocławiu, za cenę po zastosowaniu 99% bonifikaty 3.194,94 zł (na cel 

prowadzonej działalności pożytku publicznego). 
 

Łączny dochód z tytułu sprzedaży mienia komunalnego wyniósł 1.149.530,82 zł. 

Zgodnie z obowiązującą Uchwałą Rady Miejskiej Inowrocławia nr XXXI/444/2013   

z dnia 25 marca 2013 roku w sprawie określenia zasad gospodarowania 

nieruchomościami Miasta Inowrocławia Gmina Miasto Inowrocław  zbywając  lokal 

mieszkalny udziela 70 % bonifikatę od wartości  mieszkania jak również 70 % 

bonifikatę od udziału w prawie własności gruntu lub w przypadku gdy udział obejmuje 

prawo użytkowania wieczystego 70 % bonifikatę od pierwszej opłaty z tego tytułu. 

Wartość nieruchomości lokalowej określa niezależny - wybrany w drodze przetargu 

nieograniczonego - rzeczoznawca majątkowy. Dokonując wyceny zobowiązany jest 

przestrzegać Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 21 września 2004 r.  

w sprawie wyceny nieruchomości i sporządzania operatu  szacunkowego oraz 

kierować się zasadami wynikającymi ze standardów zawodowych Rzeczoznawców 

Majątkowych. 

 W oparciu o ww. uchwałę w okresie 1.01.2016 - 31.12.2016 r. rozpatrzono 

60 wniosków  dotyczących zbycia lokali mieszkalnych na rzecz ich najemców.  

Po wnikliwej analizie każdego wniosku przy szeroko zakrojonej współpracy Wydziału 

Gospodarki Lokalowej i Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej:  

-zrealizowano w formie sprzedaży aktami notarialnymi 26 lokali mieszkalnych na rzecz 

ich najemców za  kwotę 964.135,52 zł; 
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-wstrzymano realizację 6 wniosków z powodu toczącego  się procesu przekształcenia 

prawa użytkowania wieczystego w prawo  własności (na wniosek wspólnot 

mieszkaniowych Toruńska 78 Wawrzyniaka 15) oraz toczącej się procedury. 
 

W dyskusji głos zabrał: 
 

Jan Koziorowski: 

Na str. 5 informacji jest zapisane, że łączny dochód z tytułu sprzedaży mienia 

komunalnego wyniósł 1.149.530,82 zł. Z tego co pamiętam w budżecie na 2016 r. 

zaplanowane było 3,5 mln zł. Proszę o wyjaśnienie tej kwestii. 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Plan był rzeczywiście inny, ale uległ zmianie.  
 

Jan Koziorowski: 

Zmniejszenie planu było spowodowane zmniejszeniem sprzedaży? 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Tak.  
 

Jan Koziorowski: 

Porównałem sobie wartości działek jakie zbyto w drodze bezprzetargowej i jest dość 

duża różnica w cenie. Proszę powiedzieć z czego to wynika? 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Niektóre z tych działek były zabudowane i ich wartość w związku z tym była większa. 

Są przypadki, że rzeczoznawca musi określić wartość prawa własności i użytkownika. 

Różnica 10 zł za metr jest różnicą między prawem własności a prawem użytkowania.  
 

Jan Koziorowski: 

W drodze bezprzetargowej sprzedano działki przy ul. Jacewskiej za cenę po 

zastosowaniu 99 % bonifikaty na cel prowadzonej działalności pożytku publicznego. 

Co to jest za działka? 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Jest to teren Towarzystwa Pomocy im. św. Brata Alberta.  
 

Jan Koziorowski: 

Działka przy ul. Marcinkowskiego 154, gdzie konkretnie się znajduje? 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Jest to część terenu po Inturze. W przypadku tej działki Miasto prawa do budynków 

nie miało.  
 

Innych pytań nie było przystąpiono do głosowania. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego materiału? 
 

głosowanie: za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 1. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony materiał.  
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Ad.2 Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła coroczne sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 

prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za 2016 r.  
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego sprawozdania? 
 

głosowanie: za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawione sprawozdanie.  
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia na 2017 r. planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady 

kształcenia nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które 

dofinansowanie jest przyznawane. 

Projekt stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
 

głosowanie: za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  

 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zmian w zasadach 

prowadzenia gospodarki komunalnej. Stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

Uchwałą nr XXIII/234/2016 z dnia 24 października 2016 r. Rada Miejska 

Inowrocławia zdecydowała o wprowadzeniu zmian w zasadach prowadzenia 

gospodarki komunalnej. Wykonanie zapisów tej uchwały w zakresie wniesienia 

zorganizowanej części przedsiębiorstwa wyodrębnionej z Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Inowrocławiu - Spółka z o. o. jako 

wkładu niepieniężnego do utworzonej spółki zależnej: Inowrocławska Gospodarka 

Komunalna i Mieszkaniowa Spółka z o.o. w Inowrocławiu jest utrudniona. Wbrew 

oczekiwaniom nie zakończyło się postępowanie dotyczące nieruchomości 

wchodzących w skład zorganizowanej części przedsiębiorstwa, będących  

w użytkowaniu wieczystym Spółki przekazującej tą część. Organ prowadzący to 

postępowanie przedłużył termin załatwienia sprawy do końca kwietnia 2017r. W 

związku z powyższym celowym jest, aby Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej w Inowrocławiu - Spółka z o.o. wydzierżawiło spółce zależnej część 

swojego majątku stanowiącą zorganizowaną część przedsiębiorstwa, obejmującą: 

Zakład Usług Sanitarnych i Porządkowych, Zakład Zieleni i Schronisko dla 
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Bezdomnych Zwierząt oraz Rejon Obsługi Mieszkańców, a Spółka ta przejęła od 

tegoż Przedsiębiorstwa wykonywanie zadań publicznych związanych z tą częścią 

majątku. 
 

W dyskusji głos zabrali: 
 

Patryk Kaźmierczak: 

Jaki jest status prawny tego terenu?  
 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości: 

Miasto jest właścicielem a PGKiM jest użytkownikiem.  
 

Patryk Kaźmierczak: 

Czyli PGKiM udostępni teren nowej spółce? 
 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości: 

Tak.  
 

Jan Koziorwski: 

Co będzie w przypadku, kiedy postepowanie nie zakończy się po naszej myśli? 
 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości: 

Musimy poczekać na rozstrzygnięcie, dopiero wówczas będziemy podejmować 

decyzje. Przypomnę, że PGKiM poczyniło nakłady finansowe na tym terenie.  
 

Romuald Kaiser – Naczelni Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Ten grunt jest w wieczystym użytkowaniu. Jeśli ktoś uzyska zwrot gruntu 

zobowiązany jest zwrócić koszty nakładu temu kto go wcześniej użytkował. Nie 

dopuszczam myśli, że dla nas rozstrzygnięcie będzie negatywne.  
 

Więcej pytań nie było. Przystąpiono do głosowania.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
 

głosowanie: za – 3, przeciw - 1, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta 

Inowrocławia do złożenia wniosku o dofinansowanie w ramach Programu 

Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 2014-2010, konkurs dla działania 2.3 

Gospodarka wodno-ściekowa w aglomeracjach, w ramach Osi Priorytetowej II 

Ochrona Środowiska, w tym adaptacja do zmian klimatu oraz przyjęcia do 

realizacji przedsięwzięcia pod nazwą „Uporządkowanie gospodarki wodno-

ściekowej w Inowrocławiu”. Projekt stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

Złożenie wniosku o dofinansowanie do Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej w ogłoszonym konkursie w Osi priorytetowej II Ochrona 

środowiska, w tym adaptacja do zmian klimatu Działanie 2.3 Gospodarka 
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wodnościekowa w aglomeracjach, współfinansowane ze środków Funduszu Spójności 

w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 2014-2020 pozwoli na 

otrzymanie bezzwrotnej dotacji w wysokości 85 % kosztów przedsięwzięcia na 

realizację przedsięwzięcia pn. „Uporządkowanie gospodarki wodno-ściekowej  

w Inowrocławiu". W szczególności zadania własne obejmują sprawy: ładu 

przestrzennego, gospodarki nieruchomościami, ochrony środowiska i przyrody oraz 

gospodarki wodnej; wodociągów i zaopatrzenia w wodę, kanalizacji, usuwania  

i oczyszczania ścieków komunalnych, utrzymania czystości i porządku oraz urządzeń 

sanitarnych, wysypisk i unieszkodliwiania odpadów komunalnych, zaopatrzenia  

w energię elektryczną i cieplną oraz gaz. 
 

W dyskusji głos zabrali: 
 

Patryk Kaźmierczak: 

Kiedy ruszyły prace nad wnioskiem? 
 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości: 

Dwa lata temu przystąpiliśmy do procesu projektowego.  
 

Patryk Kaźmierczak: 

Kiedy ogłoszono konkurs? 
 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości: 

Nie pamiętam dokładnie.  
 

Patryk Kaźmierczak: 

31 sierpnia 2016 r. Pytam o datę ponieważ w poniedziałek tj. 27 lutego na sesji 

będziemy podejmować tą uchwałę, a z tego co się zdążyłem zorientować termin 

dostarczenia wniosku przypada na 28 lutego. Czy uda nam się złożyć ten wniosek? 
 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości: 

Tak.  
 

Jarosław Kopeć: 

O jakie dofinansowanie Miasto będzie ubiegało? Jaki zakres prac będzie objęty tym 

projektem? 
 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości: 

Ubiegamy się o 85 % dofinansowania.  Projekt ten obejmuje ogromny zakres prac od 

budowy części chodników przy ul. Młyńskiej po uporządkowanie gospodarki wodno-

ściekowej przy ul. Stare Miasto. Rozdzielona zostanie kanalizacja osobno na 

deszczową i na sanitarną. Dokonamy budowy kanalizacji przy ul. Radosnej  

i Szybowcowej. 
 

Patryk Kaźmierczak: 

Czy kosztorysy przewidzianych prac będą załączone do wniosku? 
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Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości: 

Lista załączników jest wymieniona wśród wymogów przy składaniu wniosku, ale nie 

pamiętam czy kosztorysy też wchodzą w ich skład.  
 

Patryk Kaźmierczak: 

Co było powodem, że przez tak długi okres czasu się do tego przygotowywaliśmy? 
 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości: 

Były w tym czasie przygotowywane projekty budowlane.  
 

Więcej pytań nie było. Przystąpiono do głosowania.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
 

głosowanie: za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2016 r.  Projekt stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu.  

Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii jest przedkładane 

Radzie Miejskiej, zgodnie z przyjętym przez Radę Programem Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

2016 r. Rada Miejska dokonuje oceny realizacji Programu za miniony rok oraz 

przyjmuje sprawozdanie Prezydenta Miasta Inowrocławia przed uchwaleniem 

Programu na następny rok. Sprawozdanie jest dość obszerne jeśli będą pytania 

postaram się udzielić odpowiedzi.  
 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
 

głosowanie: za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na 2017 r.  Projekt stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

Zgodnie z ustawą o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz 

ustawą o przeciwdziałaniu narkomanii, prowadzenie działań związanych  

z profilaktyką i rozwiązywaniem problemów alkoholowych oraz przeciwdziałanie 

narkomanii należy do zadań własnych gminy.  Zadania te obejmują w szczególności: 

zwiększenie dostępności pomocy terapeutycznej i rehabilitacyjnej dla osób  

uzależnionych od alkoholu i innych środków psychoaktywnych oraz osób 
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zagrożonych uzależnieniem, udzielanie pomocy psychospołecznej i prawnej rodzinom, 

w których występują problemy alkoholowe lub narkomanii, a w szczególności ochrona 

przed przemocą, prowadzenie profilaktycznej działalności informacyjnej, edukacyjnej 

i szkoleniowej w zakresie rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania 

narkomanii, w szczególności dla dzieci i młodzieży, w tym prowadzenie 

pozalekcyjnych zajęć sportowo-rekreacyjnych, a także działań na rzecz dożywiania 

dzieci uczestniczących w pozalekcyjnych programach opiekuńczo-wychowawczych  

i socjoterapeutycznych, wspomaganie działalności instytucji, organizacji 

pozarządowych i osób fizycznych, służących rozwiązywaniu problemów 

alkoholowych i problemów narkomanii, wspieranie zatrudnienia socjalnego poprzez 

organizowanie i finansowanie centrów integracji społecznej, pomoc społeczną osobom 

uzależnionym i rodzinom osób uzależnionych dotkniętym ubóstwem i wykluczeniem 

społecznym i integrowanie ze środowiskiem lokalnym tych osób z wykorzystaniem 

pracy socjalnej i kontraktu socjalnego.  Zgodnie z art. 41 ust. 2 ustawy o wychowaniu 

w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi realizacja zadań, o których mowa 

wyżej, jest prowadzona w postaci gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych stanowiącego część strategii rozwiązywania problemów 

społecznych, uchwalanego corocznie przez radę gminy, uwzględniającego cele 

operacyjne dotyczące profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych, 

określone w Narodowym Programie Zdrowia. Aktem prawnym, na podstawie którego 

Miasto Inowrocław prowadzi wyżej  wymienione zadania jest Miejski Program 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii uchwalany corocznie przez Radę Miejską Inowrocławia. Cele i zadania 

zawarte w programie znajdują swoje uzasadnienie w wynikach i wnioskach z diagnozy 

problemów alkoholowych i narkomanii, przeprowadzanej w inowrocławskich 

szkołach gimnazjalnych i ponadgimnazjalnych. Wyniki tych badań potwierdzają 

konieczność podejmowania działań wielokierunkowych, adresowanych do różnych 

grup społecznych, przede wszystkim jednak do młodego pokolenia.  Poza tym, Miejski 

Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii określa lokalną strategię w zakresie profilaktyki oraz 

minimalizacji szkód społecznych i indywidualnych, wynikających z używania  

i nadużywania alkoholu i innych środków psychoaktywnych. 
 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
 

głosowanie: za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Ad. 3 Sprawozdanie z działalności Komisji za 2016 r.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji za 2016 r.  

Podstawą pracy Komisji były plany pracy (półroczne) opracowane przez członków 

Komisji, a następnie zatwierdzone uchwałami Rady Miejskiej Inowrocławia.  

W okresie, za który sporządzone jest niniejsze sprawozdanie tj. 2016 r. odbyliśmy 14 

posiedzeń, zawsze przy stwierdzonym kworum, podczas których realizowaliśmy plany 
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pracy oraz zajmowaliśmy się opiniowaniem projektów uchwał. W okresie 

sprawozdawczym zaopiniowaliśmy pozytywnie 54 uchwały. 

W trakcie roku omawialiśmy następujące tematy wynikające z planu pracy Komisji:  

- analiza finansowa gimnazjów za 2015 r., 

- analiza finansowa szkół podstawowych w 2015 r., 

- analiza umorzeń podatkowych i zadłużeń w stosunku do Miasta za 2015 r.  

- analiza finansowa Straży Miejskiej Inowrocławia za 2015 r.  

- analiza finansowa inwestycji współfinansowanych ze środków Unii Europejskiej, 

- ocena sytuacji finansowej Ośrodka Sportu i Rekreacji za 2015 r., 

- analiza sytuacji finansowej Zakładu Energetyki Cieplnej za rok obrotowy od 1 maja 

2015 r. do 30 kwietnia 2016 r. 

Podstawowe tematy i uchwały, które były opiniowane to: 

- sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w 2015 roku w szkołach i przedszkolach 

prowadzonych przez Miasto Inowrocław, 

- sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2015 r., 

- sprawozdanie z wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum Kultury za 

2015 r., 

- sprawozdanie z wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej im. Jana 

Kasprowicza  w Inowrocławiu za 2015 r., 

- informacja o stanie mienia komunalnego Miasta Inowrocławia za rok 2015, 

- sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2016 r., 

- zmiany w budżecie Miasta oraz w Wieloletniej Prognozie Finansowej w trakcie 2016 

r., 

- projekt budżetu Miasta Inowrocław na 2017 r. oraz projekt Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2017 – 2028, 

- projekty uchwał w sprawie podatków i opłat lokalnych, 

- pozostałe projekty uchwał z zakresu finansów publicznych, 

- plany pracy Komisji na II półrocze 2016 r. i I półrocze 2017 r.  
 

Każdorazowo współpracowaliśmy z Wydziałem Budżetowo Finansowym, 

Skarbnikiem Miasta oraz doraźnie z pozostałymi wydziałami Urzędu Miasta  

i miejskimi jednostkami organizacyjnymi. 
 

Uwag do przedstawionego sprawozdania nie było. Przystąpiono do głosowania.  
 

Kto jest za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji za 2016 r.  
 

głosowanie: za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja sprawozdanie przyjęła, stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
 

Ad. 4 Sprawy bieżące.  
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 
Chciałbym skorzystać z okazji i powiedzieć kilka słów o akcji jaką prowadzimy  „Koperta 

życia”, która skierowana jest do osób przewlekle chorych, starszych, samotnych i polega na 

umieszczeniu w specjalnie przygotowanych kopertach najważniejszych informacji o stanie 

zdrowia, przyjmowanych lekach, alergiach na leki, kontaktach do najbliższych czy danych 

osobowych. To tam sięgną lekarze i ratownicy, gdy konieczna będzie ich interwencja w domu 

właściciela koperty. Na karcie należy również umieścić dane osób, które mają zostać 

powiadomione o stanie zdrowia w wypadku nieszczęśliwego zdarzenia. Kartkę należy włożyć 

do plastikowej koperty, a tą z kolei do lodówki opatrzonej napisem „Tu jest Koperta Życia”. 
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Kopertę można pobrać w Biurze Obsługi Interesantów i Kontroli oraz w Wydziale Spraw 

Społecznych i Promocji Zdrowia Urzędu Miasta. 
 

Innych spraw nie było.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął posiedzenie 

Komisji o godzinie 14
30

. 

 

 
Przewodniczący 
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Justyna Gaczkowska 


